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Närvarande

Ordförande Alexander Ternström
Vice ordförande Marcus Johansson

Kassör Elias Rangert
Sekreterare Elin Gustafsson
Skyddsombud Elin ”Lo” Ekstedt

Informationsansvarig Jakob Fredby
Ordförande DP Viktor Rolf
Ordförande F6 Isa Sundèn

Vice ordförande FnollK Nina Eklund
Ordförande SNF Nils Grimbeck

Vice ordförande Foc Fredrik Frones
Ordförande FARM Mikael Eriksson till §11

§1 Mötets öppnande Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Jakob Fredby väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Beslut: Att välja in Marcella Toft med närvaro och yttrande rätt.

§4 Fyllnadsval Marcella Toft söker veckobladerist i SNF, hon är 19 år gammal och går f23.
Marcella har körkort och söker för att det har gått en LP sen SNF valdes in
och ingen har sökt posten och det behövs verkligen.
Hon tycker cocktailpartyn är bra för att det ger ett alternativ till de som inte
vill gå på pubrunda men ändå vill göra något. Bra med pluggkvällar också och
det behövs verkligen. Det finns utveckling i både kurser samt på utbildningen
generellt och vi måste fortsätta kämpa för att ändra det som är dåligt. Sitter
även i JämF men ser inte det som ett problem och kommer ha tid för båda.
Mycket fokus på ftek, har ett äldre syskon så kan hitta gamla tentor, gillar att
bidra till förändring och att diskutera hur vi har det på sektionen. Hon känner
att genom att vara med i SNF kan hon bidra till skillnad för enskilda studenter.
Beslut: Att välja in Marcella Toft som veckobladerist i SNF.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Alexander: KU i måndags, mycket om aspning kul att höra om hur det är på
andra sektioner. Har också haft ett möte med styrelsearbetsgruppen. FuM igår
där det diskuterades åsiktsprogram.
Marcus: Stormöte igårkväll, inte så många närvarande på det. Har ändrat i
asppolicyn så vi nu har ett nytt förslag.
Elin E: Bjöd Nollan på fika i måndags annars samma som Marcus.
Elin G: Möte med styrelsearbetsgruppen om vad som kan förbättra styrelsen.
Elias: Inte något särskilt, tittat på lite äskningar.
Jakob: Skickat nyhetsbrev
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§5.2 DP Inte gjort så mycket, Viktor är lite sjuk.

§5.3 F6 Gasque på lördag, lagar mat just nu.

§5.4 FnollK Möte med styret om aspning, stormöte och lite diskussioner ikväll.

§5.5 SNF UU i måndags där man pratade mycket om rättsäkerhet.

§5.6 Foc Inte gjort något.

§5.7 FARM Haft ohmsits i helgen, planerar aspning och mässa.

§6 Skyddsrond Skyddsrond på måndag förmiddag, Lo har gjort ett dokument med vad som
är bra att tänka på inför denna, hon skickar ut den till kommittéerna senare
i veckan. Säg till Lo ifall det är något som inte funkar så hon kan ta upp det.
Städa senast söndag, även matskrubben ska städas.

§7 Teambuilding Vi kikar på nya datum för teambuilding, funderar på att ha två mindre team-
buildings, en nu och en efter nyår när nya NollK och nya FARM valts in. Vi
sätter det tisdagkväll läsvecka 1, det blir den 5/11, F6, DP och Foc kan.

§8 Ekonomisk policy Elias har uppdaterat från förra veckans kritik, det står nu bara att det kommer
incidenthanteras om en kassör inte gör sitt jobb. Det är mestadels ett förtyd-
ligande i och med att det räknas som att man inte kontinuerligt bokför vilket
är ett åliggande. Revisorers rutin kommer att ändras då de måste berätta för
styret hur det går för kassörerna.
Beslut: Att godkänna ändringen i ekonomisk policy.

§9 Aspningspolicy Marcus har pratat mycket med NollK, DP och F6 sedan det senaste mötet. Vi
kommer inte att ta ett beslut idag om asppolicyn utan låter kommittéer titta
på det till nästa vecka och beslutar då. Nu berättar Lo och Marcus endast och
vi diskuterar lite.
Bemötande: Om man avvisar aspar från arr ska det meddelas till styret. Ingen
ska särbehandlas, vilket även gäller från period nominering till inval.
Arrangemang: Arrangemang ska anpassas så att alla kan vara med, t.ex.
om någon har svårt att gå ska denna inte behöva gå i skogen och arrangör ska
anpassa arr så att den kan vara med. Huvudsyfte ska inte vara att endast dricka
alkohol, man ska kunna gå på arr nykter och ändå vara nöjd med arret. Minst
två nyktra per arrangemang, det bör alltid finnas någon som kan ta ansvar och
hålla koll, detta gäller även på aspresor men där kan personerna varierar. Det
kommenteras att det kan läggas till att aspar ska få se hur det är att sitta i
kommittén.
INFO: Det ska vara tydligt vad som har betydelse för invalsprocessen och vad
som endast är för kul, man kan t.ex. bjuda in valberedningen till första asptill-
fället så de får informera om hur det går till. Första asptillfälle ska anslås för
samtliga sektionsmedlemmar, ex inlägg på Facebook. Ungefärlig sluttid istället
för sluttid, man behöver inte sätta ett exakt klockslag.
PLANERING Ta hänsyn till de som har aspning samtidigt, alla ska få möj-
lighet att få bra datum att ha aspning på. Förbjuder inte krockar men det bör
undvikas. För F6 och DP är det bra att tänka på att viktiga arr inte krockar
så att man kan aspa båda. Maxgränsen på ekonomi är borttagen och istället
ska aspningen vara så billig som möjligt och arrangörer ska jobba för detta.
Aspresor diskuteras och det ifrågasätts om man behöver åka så långt på aspre-
sor, det blir också billigare med närmare. Det poängteras att man under resorna
får se hur aspar fungerar med varandra under jobbiga perioder. Förslaget är en
bra start till förändring. Det har getts lite olika förslag för hur alkoholpunkten
kan ändras, om luncher räknas med så höjs gränsen för andelen alkoholfria arr
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annars blir gränsen mindre och luncher räknas inte med. Det är rimligt att
några luncher räknas som alkholfria arr eftersom det speglar kommitténs verk-
samhet. Kommittéer tycker det är bättre att ha att alla luncharr räknas och
högre gräns. Bättre att sikta på att ha varierande alkoholfria arr och luncher
räknas med. Man kan ha planering på kvällar vilket sedan leder till nyktert
häng. En del andel alkoholfria arr och att ha varierande alkoholfria arr. En ny
version skickas ut i veckan så försöker vi besluta nästa vecka.

§10 Incidenthantering Beslut: Att stänga av två personer från rummen till måndag och fyra personer
till torsdag nästa vecka.

§11 Äskningar

§11.1 Foton Vi har fått in en stor äskning från Foton, 11000 kronor, Mikael har åsikter men
har gått och vi vet inte hur mycket vi får in på FARM-mässan i år. Foton lägger
någon äskning per år på typ denna summan. Vi har hyfsat lite information för
att ta ett beslut, det finns grejer som liknar dessa i buren men de anses vara för
dåliga för att användas. Elias kollar om Foton kan komma hit till nästa vecka
så att vi kan ställa frågor och bli mer insatta.
Beslut: Att skicka Fotons äskning på remiss till nästa vecka.

§11.2 Foc Foc har hittat en ny automat som kostar 62500 kronor. De har blivit lovade 60
tusen för en ny automat så de vill äska 2500 kronor för att köpa den.
De vill också betala för leverans hit för att det blir billigare. Styrelsen anser att
en automat som ska köpas in ska finansiera sig själv. Foc köper från snabbgross
så deras varor blir billigare än ICA. De har också kollat med de som sålde den
nuvarande automaten om de vill köpa tillbaka den men eftersom att automaten
är 30+ år verkar det inte som ett alternativ. Data har en maskin som finansierar
sig själv men den säljer via tredjepart vilket gör det dyrare. Ska pengarna läggas
så ska intäkterna från maskinen också att öka. Om det blir en budgetändring så
måste det tas på sektionsmöte. Beslut: Att avslå Focs äskning på 2500 kronor
för automat och 1500 för frakt av automat.

§11.3 Övriga äskningar Elias har godkänt samtliga äskningar: två onsdagsfika för totalt 550 kronor, en
för arret ”Elda i skogen” för 700 kronor, och ett säkerhetsskåp för Gameboys
Nintendo Switch som kostar 500 kronor.

§12 Mötets avslutande Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:35!
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